
KKFO ved Sølvgades Skole 

Forældrerådsmøde 
Mandag d. 7. februar 2022 kl. 17-18.30 

Sted: teams 

 

Deltager: Thomas (Leder), Louise (AMR), TR, Jesper (1.v og 3.u), Christian (0.u og 

3.v), Rolf (2.v)  

Afbud: Ida-Katrine (0.v), Christoffer (1.u) 

Referent: Louise 

Ordstyrer/tidsholder: Thomas 

 

DAGSORDEN 

 

• Siden sidst: 

På sidste møde aftalte vi at skifte mellem fysisk fremmøde og Teams og 

grundet fortsat risiko for smitte, besluttede vi at holde dagens møde på Teams. 

 

Kort opsummering af tiden efter juleferien, hvor smitten virkelig eksploderede 

og vi af samme grund fortsatte opdeling af børnegrupperne klassevis. Og så fik 

vi omsider lov til at åbne op. 

 

• Genåbning: 

Tirsdag d. 1. februar fik vi så lov til at arbejde os tilbage til det, vi kalder 

normal frit. I to afdelinger – Klerkegade og Suensonsgade – har vi dog valgt at 

fortsætte lidt tid endnu med opdelingen, udendørs kan alle være fælles, men af 

pædagogiske årsager giver det bedst mening, at den nye frihed kommer 

gradvist. Man skal huske på, at de mindste klasser stort set ikke har prøvet 

andet end at være opdelt, så det at lukke op for hurtigt, kan også skabe 

utryghed. Dette er vi alle meget opmærksomme på – uanset hvor meget vi har 

lukket op på nuværende tidspunkt. 



I Adelgade og Gammeltoftgade, hvor vi har åbnet helt op, er det gået så fint og 

vi oplever, at børnene nyder at kunne lege på tværs af hus og klasser. 

 

• Byggesag: 

Byggeriet er sat på pause. Udbuddet hænger ikke sammen med budgettet. 

 

• Budget: 

Prognosen 2022 er sendt ud og Thomas gennemgår det kort og overordnet. 

Med budget 2021 kom vi ud med et overskud på ca. 130.000 kr. Forbeholdet er 

selvfølgelig – der kan stadig komme regninger. For år 2022 har Thomas valgt 

at lægge et budget ud fra et helt normalt år (til trods for at det allerede er startet 

med ikke at køre normalt grundet corona). Der er kun regnet med 40 nye børn, 

som starter i maj, selvom det tal kan blive 50, da vi gerne må fylde op. Der er 

også regnet med en udgift til Suensonsgade hele året. Så alt i alt ser 

udgangspunktet fornuftigt ud 

 

• Tilsyn 

Tilsyn er for alle institutioner i Københavns Kommune. En pædagogisk 

konsulent kommer ud i institutionen og observerer nogle timer, hvorefter man 

afholder et pædagogisk dialogmøde med konsulenten. For vores vedkommende 

bliver dette dialogmøde tirsdag, i morgen, d. 08.02.22 kl. 13-15.30 og der må 

meget gerne være én af jer forældre med fra Forældrerådet. 

 

• Eventuelt 

Vinterferien – normalt samler vi os på én matrikel, men i år har vi valgt at 

holde to matrikler åbent. Der er nok voksne til det og vi tænker, at det giver 

noget ro og tilgodeser flere børn, bl.a. kan de to 0. klasser blive på deres kendte 

matrikel. 

 

Datoerne for kommende forældremøder: 

Mandag d. 14. marts 17-18.30 

Mandag d. 30. maj 17-18.30 


